

證券服務收費修訂通知

謹請注意，永隆銀行證券服務收費將會由 2014 年 4 月 1 日起作出以下修訂：

a. 修訂收費/條款項目：

服務	收費 / 條款 (修訂前)	收費 / 條款 (修訂後)
港股經紀佣金 - 經本行交易員進行交易	最低收費港幣 100/ 人民幣 88	最低收費港幣 125/ 人民幣 100
以市場買入價沽出碎股	適用於所有主板股份 (招商銀行、招商局國際及 招商局中國基金股份及非 中央結算股份除外)	只限(i)恆生指數成 份股及(ii)「月月 Save」股票儲蓄計劃 內提供的股份。其 他類別股份之碎股 將按當時市場碎股 價(如有)沽出。

b. 取消收費項目：

服務	收費
暫存郵件服務	每年收費港幣 1,000

c. 新增資訊服務收費項目：

服務	收費
短訊到價提示服務	每個短訊到價提示為 港幣 0.7(香港、澳門及中國) 港幣 0.9(其他地區)

此通知的中英文版本如有任何歧異，概以中文版本為準。

永隆銀行有限公司 謹啓

二零一四年二月

Notice of Amendments to Securities Service Charge

Please note that start from 1st Apr 2014, the Securities Service Charge Schedule will have the following changes:

a. Revision of Charge Item / T&C:

Service	Charge Scale / T&C (Before Adjustment)	Charge Scale / T&C (After Adjustment)
Brokerage on Securities Dealings - via Manned Hotline and Counters	Minimum Charge HKD100 / RMB 88	Minimum Charge HKD125 / RMB 100
Sale of Odd Lots at Board Lots' Bid Price	Applicable to all main board shares (except China Merchants Bank shares, China Merchants Holdings shares, China Merchants Direct Investments shares and non-CCASS stocks)	Applicable to (i) shares of HSI Index and (ii) shares provided under Securities Savings Scheme only. Odd lots of other shares will be sold at odd lots market price (if any).

b. Cancellation of Charge Item:

Service	Charge Scale
Hold Mail Service	HKD1,000 per annum

c. New Charge Item on Information Services:

Service	Charge Scale
SMS Price Alert Service	For each SMS price alert message HKD0.7 (Applicable to Hong Kong, Macau and Mainland China areas) HKD0.9 (Applicable to other areas)

Should there be any discrepancy between the English and the Chinese versions of this notice, the Chinese version shall apply and prevail.

Wing Lung Bank Limited

February 2014